

National School Lunch Program - Free/Reduced Meal Application Availability for 2024-2025- The application for the free and reduced meal program will be available online **on/after August 1, 2024** at nlappscloud.com. The online application is private, easy and submitted electronically.

Once you complete your application, you will receive confirmation that you completed the application. That confirmation is NOT to confirm the free or reduced meal status. Once we process your application you will receive an email/letter from our Student Nutrition department regarding the qualification status. During the regular school year, we process applications throughout each day. If you qualify for the free/reduced meal program through the National School Breakfast and Lunch Program, you MAY qualify to have school fees waived or reduced.

Students who were approved for the previous school year for free or reduced meals will be on a temporary status through the first 30 school days of the new school year and will need to fill out a new application for the new school year. Please fill out the online application as soon as possible by email when it becomes available to avoid loss of benefits after the first 30 school days. New applications are required each new school year.

برنامج الغداء المدرسي الوطني:

عبارة عن توفير الوجبات المجانية/المخفضة لعام 2024-2025- سيكون طلب برنامج الوجبات المجانية والمخفضة متاحًا عبر الإنترنت في/بعد 1 آب 2024 على موقع nlappscloud.com. الطلب عبر الإنترنت خاص وسهل ويتم تقديمه إلكترونيًا.

بمجرد إكمال طلبك، سنتلقى إيميل ياكذ انك تقدمت بالطلب الموافقة على الطلب تحتاج وقت وتاتي لاحقا عن طريق الايميل ايضا

سيتمكن الطلاب الذين تمت الموافقة عليهم للعام الدراسي السابق من الحصول على وجبات مجانية أو مخفضة في حالة مؤقتة خلال أول 30 يومًا دراسيًا من العام الدراسي الجديد وسيتم عليهم ملئ طلب جديد للعام الدراسي الجديد. يرجى ملئ الطلب عبر الإنترنت في أقرب وقت ممكن عن طريق البريد الإلكتروني عندما يصبح متاحًا لتجنب فقدان المزايا بعد أول 30 يومًا دراسيًا.

هناك حاجة إلى تقديم طلبات جديدة في كل عام دراسي جديد.

خطوات التقديم : ادخل على الموقع [/https://nlappscloud.com](https://nlappscloud.com) (يمكن تعير اللغة الى العربي)

اضغط على تقديم الطلب اختار الولاية اوهايو / المدرسة Sylvania schools

اضغط على موافق وابدأ بتعبئة الطلب 7 خطوات .

يرجى اعلام المدرسة في حال الحاجة للمزيد من المعلومات.